
 

Zápis z 18. společného zasedání krajských valných hromad 

Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 6. května 2024 

Místo: Hotel Rottal, Zlínská 172, 765 02 Otrokovice, zasedací místnost 

Začátek: 18:30 

 

Navrhovaný program 

1. Prezence 

2. Úvod 

3. Schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu 

4. Ustavení mandátové a volební komise a pracovního předsednictva 

5. Aktuální informace vedení ČF 

6. Stav rozvoje florbalu v našem regionu 

7. Činnost výkonného výboru a komisí regionu 

8. Zpráva mandátové komise 

9. Přehled hospodaření za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

10. Písemné návrhy na změny a doplňky předpisů v regionu Jihomoravský a Zlínský  

11. Diskuse 

12. Volba delegátů na celostátní VH Českého florbalu 

13. Zpráva volební komise 

14. Usnesení 

15. Závěr 

 

1. Prezence 

Prezence delegátů a hostů valné hromady proběhla před začátkem jednání. 

 

2. Úvod 

V úvodu vystoupil Bedřich Chromek, hejtman Zlínského kraje a předsedající regionální valné hromady, a přivítal 

všechny přítomné delegáty a hosty 18. regionální valné hromady. 

 

3. Schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu 

Bedřich Chromek požádal o schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu dle předloženého návrhu. 

 

VH jednomyslně schválila program jednání. 

VH jednomyslně schválila jednací řád a volební řád. 

 

4. Ustavení mandátové a volební komise a pracovního předsednictva 

Bedřich Chromek představil návrh členů mandátové i volební komise a pracovního předsednictva. 

Mandátová komise – předseda Jiří Starý, členové Martin Pivoda a Robin Růžička 

Volební komise – předseda Jan Šťastník, členové David Lovas a Jan Tomala 

Pracovní předsednictvo – ve složení členů RVV JMaZL: Bedřich Chromek, Milan Veselý, Jan Krkoška, 

Ondřej Porwisz a Pavel Rochovanský 



 

 

VH jednomyslně schválila ustavení mandátové komise v uvedeném složení. 

VH jednomyslně schválila ustavení volební komise v uvedeném složení. 

VH jednomyslně schválila ustavení pracovního předsednictva v uvedeném složení. 

 

5. Aktuální informace vedení ČF 

Prezident Českého florbalu Daniel Novák přednesl aktuální informace vedení ČF. Prezentovaná témata: 

• Rekapitulace sezóny 2023/2024 => sportovně úspěšná sezóna (ženy bronz, TOP hráči/hráčky 

v zahraničí, úspěch Tatranu Střešovice na Champions Cupu), podpis partnerů ČEZ, BigBoard 

• Aktuální pozice florbalu => prioritizace sportů ze strany NSA (hodnotící kritéria: počet, úspěšnost, 

popularita, společenská zodpovědnost), florbal figuruje jako jediný neolympijský sport (30 sportů) 

• Informace z NSA a důležité dotační programy => Můj klub (klíčové pro oddíly, administrace a zasílání 

peněz), Investice či Významné sportovní akce mimořádné důležitosti  

• Požadavek NSA s ohledem na přijímání dotací => zavádění členského poplatku (minimum 200,- Kč) 

• Finanční situace ČF => stav rozpočtu, aktuální využití rezerv, střednědobý výhled a strategie ČF 

• Kultura v hnutí => diskuse ohledně stanov ČF, účast zástupců na RVH, etika 

• MS žen 2025 v Brně => významná sportovní událost 

 

6. Stav rozvoje florbalu v našem regionu 

Manažer regionu Petr Plodík referoval o stavu rozvoje florbalu v Jihomoravském a Zlínském kraji. Zpráva se 

týkala zejména opětovného nárůstu počtu družstev v soutěžích JMaZL či dlouhodobě negativně vyvíjecího se 

stavu rozhodčích v regionu. Shrnuty byly rovněž regionální rozvojové projekty zaměřené na střední a menší 

oddíly. V sezóně opět proběhly školské soutěže ČEPS Cup a Subterra Cup pro základní i střední školy, po 

kterých je dlouhodobě v rámci regionu velká poptávka. 

 

VH vzala na vědomí zprávu o stavu rozvoje florbalu v regionu JMaZL. 

 

7. Činnost výkonného výboru a komisí regionu 

Hejtman Jihomoravského kraje Milan Veselý shrnul činnost výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského 

kraje v uplynulém roce. Proběhlo 8 společných jednání VV JMaZL od poslední RVH, na kterých byla řešena 

běžná každoroční agenda – řízení ligových soutěží, práce s rozhodčími, fungování mládeže, hospodaření 

regionu, dotace atd. V rozvojové oblasti byly řešeny rozvojové projekty, situace v rámci tzv. „bílých“ míst, 

nastavení soutěží, rozvojové soutěže 3+1 aj. Dále se členové zabývali připomínkováním materiálů 

z celostátního VV ČF pro jejich co možná nejlepší podobu. Následně jednotliví předsedové komisí přednesli 

zprávu za své odborné komise regionu: 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

Předseda: Jan Krkoška, členové: Petr Galasovský, Tomáš Húska, Jakub Pospíšil, sekretář: Petr Stoklásek 

Činnost v sezóně 2023/2024 – provozní agenda, nominace utkání, vzdělávací akce semináře či webináře, 

řešena motivace rozhodčích. 

 

Ligová komise 

Předseda: Milan Veselý, členové: Václav Legát, Pavel Rochovanský, Michal Šopík , sekretář: Pavel Brückner 

Činnost v sezóně 2023/2024 – provozní agenda, nastavení a fungování soutěží, specifické případy v soutěžích, 

prohřešky proti předpisům či legislativě. 

 



 

Disciplinární komise 

Předseda: Jan Šícha, členové: Petr Galasovský, Ondřej Kyjovský, Jan Slavíček , sekretář: Petr Plodík 

Činnost v sezóně 2023/2024 – provozní agenda, nárůst případů související s úpravou pravidel a udělování ČK, 

veřejná rozhodnutí, častější případy nesportovního chování  účastníků 

 

Komise mládeže a metodiky 

Předseda: Bedřich Chromek, členové: Jiří Bořecký, Marek Fiala, Matěj Koňařík, Jan Šťastník , sekretář: Pavel 

Brückner 

Činnost v sezóně 2023/2024 – provozní agenda, nastavení a fungování soutěží mládeže, výběr trenérů ke 

krajským výběrům pro LODM 2024, příprava krajských výběrů na LODM 2024.  

 

Komise ženského florbalu 

Předseda: Ondřej Porwisz, členové: Jiří Starý, Martin Vrla, sekretář: Petr Plodík 

Činnost v sezóně 2023/2024 – provozní agenda, komise ustavena po dvouleté pauze, definování problémů i 

potenciálu ženského florbalu, spuštění rozvojové soutěže ve Zlínském kraji , potenciál MS žen 2025. 

 

Komise přeshraniční spolupráce 

Předseda: Pavel Rochovanský, členové: Bedřich Chromek, Jan Krkoška, sekretář: Petr Plodík 

Činnost v sezóně 2023/2024 – provozní agenda, oslovení slovenského svazu ke spolupráci, návrh propojených 

aktivit, nyní se čeká na odezvu slovenského svazu 

 

Bedřich Chromek vyzval přítomné delegáty ke vznesení případných dotazů k  činnostem jednotlivých odborných 

komisí regionu. Delegáti měli podkladové materiály z odborných komisí dopředu k dispozici a neměli k nim 

žádné doplňující dotazy či připomínky. 

 

VH vzala na vědomí zprávu o činnosti VV JMaZL a odborných komisí. 

 

8. Zpráva mandátové komise 

Předseda mandátové komise Jiří Starý předložil zprávu mandátové komise: 

za Jihomoravský kraj 9 delegátů z 37 – účast 24,3 % => řádná KVH Jihomoravského kraje je usnášení 

schopná; pro přijetí platných usnesení je potřeba 5 hlasů 

za Zlínský kraj 6 delegátů ze 14 – účast 42,9 % => řádná KVH Zlínského kraje je usnášení schopná; 

pro přijetí platných usnesení jsou potřeba 4 hlasy 

 

VH jednomyslně schválila zprávu mandátové komise. 

 

9. Přehled hospodaření za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

Petr Plodík předložil a shrnul zprávu o přehledu hospodaření za rok 2023.  Okomentovány byly některé položky 

na výdajové i příjmové straně, u kterých došlo k výraznějšímu odchýlení od původního plánu – ceny do soutěží, 

ceny do školských soutěží, cestovné či náklady na pracovní kanceláře, startovné či poplatky za disciplinární 

řízení. 

Dále byl předložen návrh rozpočtu na rok 2024, který je navržen deficitní v  částce 32 tisíc. Návrh rozpočtu na 

rok 2024 počítá s navrhovanými výdaji v částce 765 tisíc a navrhovanými příjmy v částce 733 tisíc. 

 

VH vzala na vědomí zprávu o hospodaření za rok 2023. 

VH jednomyslně schválila rozpočet na rok 2024. 

 



 

10. Písemné návrhy na změny a doplňky předpisů v regionu Jihomoravský a Zlínský 

Nebyly předloženy žádné písemné návrhy na změny a doplňky předpisů v  regionu Jihomoravský a Zlínský. 

 

11. Diskuse 

Nebyly položeny žádné dotazy v bodu diskuse. 

 

12. Volba delegátů na celostátní VH Českého florbalu 

 

Kandidáti na delegáta VH ČF za Zlínský kraj (volí se 3 kandidáti), veřejná volba 

Bedřich Chromek (FBC SLOVÁCKO) => 6/0/0 => zvolen 

Jan Krkoška (Zlín Lions) => 6/0/0 => zvolen 

Pavel Rochovanský (Spartak Hluk) => 6/0/0 => zvolen 

 

Za Zlínský kraj byli zvoleni kandidáti Bedřich Chromek, Jan Krkoška a Pavel Rochovanský.  

 

Kandidáti na delegáta VH ČF za Jihomoravský kraj (volí se 7 kandidátů), tajná volba 

David Kyzlink (Bulldogs Brno) => 2 hlasy => nezvolen 

Jan Šícha (FBC Slavkov) => 2 hlasy => nezvolen 

Jiří Bořecký (Sokol Brno I) => 9 hlasů => zvolen 

Jiří Starý (Florbal Židenice) => 9 hlasů => zvolen 

Lukáš Beránek (FBC Gepardi Brno) => 7 hlasů => zvolen 

Marek Zvalo (TROOPERS) => 6 hlasů => zvolen 

Martin Pivoda (FBK Atlas Blansko) => 6 hlasů => zvolen 

Milan Veselý (Aligators) => 9 hlasů => zvolen 

Robin Růžička (Hornets Brno ZŠ Horní) => 9 hlasů => zvolen 

 

Za Jihomoravský kraj byli zvoleni kandidáti Jiří Bořecký, Jiří Starý, Lukáš Beránek, Marek Zvalo, Martin Pivoda, 

Milan Veselý a Robin Růžička. 

 

13. Zpráva volební komise 

Předseda volební komise Jan Šťastník předložil zprávu volební komise o jednotlivých hlasováních a výsledcích. 

 

VH vzala na vědomí zprávu volební komise. 

 

14. Usnesení 

Bedřich Chromek přednesl soubor usnesení a proběhlo hlasování o usneseních. 

 

VH jednomyslně schvaluje soubor usnesení valné hromady. 

 

15. Závěr 

Na závěr Bedřich Chromek poděkoval všem účastníkům 18. společné valné hromady Jihomoravského a 

Zlínského kraje za hladký průběh a s přáním úspěšné následující sezóny valnou hromadu oficiálně ukončil. 

 

 

Konec: 20:15        

V Otrokovicích 6. května 2024     Zapsal: Pavel Brückner 

        Ověřil: Milan Veselý a Pavel Rochovanský 


